
 

 

 

 

AKAN- RAPPORT 2017 
 

LAMU ved Hafstad Vgs. har desse oppgåvene, jf. Portalen: 
 

LAMU sine oppgåver 
Utvalet skal vere pådrivar i det førebyggjande arbeidet. Ved behov kan LAMU fremje supplerande 
endringar på rusmiddelpolitikken til hovudsamarbeidsutvalet (HSU). LAMU skal sjå til at Akan-
avtalen vert tilbydd som eit reelt alternativ til ei ordiner personalsak ved institusjonen. 
  
LAMU kommenterer (først for år 2017) i eigen årleg rapport til Akan–fylkeshovudkontakt følgjande 
moment:  
·  tal tilfelle av rusmisbruk som er kjend  
·  tal på tilsette som får behandling  
·  ei vurdering av Akan-opplegget  
·  vurdere dei praktiske røynslene og ev. kome med framlegg til endringar. 
 

 

I samband med dette rapporterer LAMU om sitt arbeid. 

Det er ikkje kjent nokon tilfelle av rusmisbruk blant tilsette. Det er ingen tilsette som får behandling 
for rusproblem i 2017.  

AKAN- arbeidet ved skulen fungerer godt. Vi har fokus på å tilby rusfrie sosiale arrangement i regi av 
skulen, t.d. juleavslutning og sommaravslutning. Vi har vinlotteri, der det er alkoholfritt alternativ. Vi 
vil arbeide meir aktivt for å fremje AKAN- arbeidet, m.a. ved å arrangere AKAN-dag der vi m.a. vil 
servere alkoholfrie drinkar. 

 

 

 

Anette Drage 

LAMU- leiar 

Hafstad Vgs. 

 

 

 


